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Protokół Nr 24.2013  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej – Rady Powiatu w Opatowie 

-IV kadencji- 

odbyty w dniu 10 lipca 2013 r. 

godz. 10:00 

 

W posiedzeniu Komisji Rewizyjnej obecni byli jego członkowie według załączonej listy 

obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, a także osoby zaproszone 

zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Na ogólną liczbę 5 radnych obecnych było 5 członków komisji. 

Pan  Przewodniczący podziękował za przybycie zaproszonym gościom oraz za możliwość 

odbycia posiedzenia na terenie Szpitala Twoje Zdrowie w Opatowie. 

Po sprawdzeniu quorum pan Przewodniczący oświadczył, iż obecni są wszyscy członkowie 

następnie stwierdził prawomocność obrad.  

 

Zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Zapoznanie się z aktualnymi pracami inwestycyjnymi przeprowadzonymi przez spółkę  

Gov-inwest sp. z o.o., po ostatniej kontroli komisji. 

3. Omówienie i opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2013 – 2016; 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 2013 

rok.; 

c) wyrażenia zgody na zmianę załącznika do umowy dzierżawy Szpitala 

Powiatowego w Opatowie; 

d)  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu  

 zawarcia umowy najmu; 

e) przystąpienia do projektu pod nazwą „Bezpośrednie wsparcie rozwoju szkół 

 poprzez wdrożenie zmodernizowanego systemu doskonalenia nauczycieli  

 powiatu opatowskiego” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki – 

 Priorytetu III Wysoka jakość systemu oświaty, Działanie 3.5 Kompleksowe 

 wspomaganie rozwoju szkół; 
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f)  wyrażenia zgody oraz udzielenie upoważnienia na objęcie udziałów w  

 podwyższonym kapitale TOP MEDICUS spółki z ograniczoną 

 odpowiedzialnością; 

g)  rozpatrzenia skargi na działalność kierownika i pracowników Powiatowego 

 Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie. 

 

4. Sprawy organizacyjne i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został 

wyłożony do wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytał, czy są  

jakieś uwagi, bądź zapytania.       

Nikt nie zabrał głosu. 

Następnie zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia 

komisji. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 5 

 

  Pan Przewodniczący otworzył dyskusję dotyczącą pkt 2 w/w porządku obrad. 

  Następnie powiedział, że dzisiejsze posiedzenie zostało zwołane w celu zapoznania się 

  przez Komisję Rewizyjną z postępami prac, dotyczących inwestycji  przeprowadzanych  

  na terenie szpitala. Oznajmił, iż w związku z podjęciem współpracy przez Szpital 

  „Twoje Zdrowie”-  Lekarze Specjaliści Sp. z o.o. z grupą firm (Gov-invest,  

  Climamedic, Climatic oraz Remendis, większość prac związanych z  

  zakończeniem inwestycji planowana jest do końca 2013 roku, co wynika z pisma   

  znak: Twoje Zdrowie I /AK/20/2013 z dnia 23 kwietnia 2013 roku.  

 

O zabranie głosu poprosił pan Michała Okła-  Dyrektor Szpitala w Opatowie, który 

powiedział, że prace na terenie szpitala cały czas trwają i dalej są kontynuowane, 

jednakże są pewne utrudnienia, co będzie na pewno widoczne w upływie czasu dodał. 
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Pan Przewodniczący odpowiedział, że cieszy się, słysząc takie słowa, iż w końcu 

„ruszyły obiecane inwestycje ” ponadto dodał, że Komisja Rewizyjna oceni co  

w tym kierunku zostało zrobione. 

 

Pan Wojciech Zdyb zapytał o trudności związane z procesem inwestycyjnym. 

 

Pan Michał Okła – dyrektor szpitala w Opatowie wyjaśnił, że obecnie jest problem z 

posadzkami, które zostały źle położone, dokładnie pan dyrektor oznajmił, że chodzi o 

nieprawidłową grubość podłoża. 

 

Pan Prezes Jan Gniadek powiedział, że warstwa podłoża powinna wynosić 7 cm a ma 

3 cm grubości. 

 

Pan dyrektor poinformował, że posadzki powinny być wykonane zgodnie z projektem 

budowlanym uwzględniającym wymagania norm i określającym rodzaj i grubość 

posadzek, co niezmiernie jest ważne przy prawidłowym funkcjonowaniu. 

 

Głos zabrała pani Barbara Jakubowska – główny analityk finansowy w Szpitalu 

„Twoje Zdrowie”- Lekarze Specjaliści w Opatowie, która oznajmiła, że przez takie 

niedopatrzenie, szpital traci czasowo i jak dodała pani Jakubowska, to nie jest winą 

dyrekcji szpitala, po prostu ekipa remontująca nie wykonała podłoża zgodnie  

z wymogami. 

 

Głos zabrał pan Jan Gniadek – Prezes Szpitala Twoje Zdrowie – „Lekarze Specjaliści” 

sp. z o.o. w Opatowie,  który  powiedział, że jest to dość ważna sprawa, chociażby na 

to, że będą przewożone wózki z pewnym obciążeniem, gdzie posadzki muszą jednak 

wytrzymać odpowiedni ciężar, i jak dodał Prezes nie możemy sobie pozwolić na 

pęknięcia bądź uszkodzenia podłoża podczas wykonywanych zajęć. 

 

Pan Przewodniczący zapytał jak zostanie rozwiązany problem podłoża. 

 

Pan Michał Okła odpowiedział, że prawdopodobnie 11 lipca już zostanie podjęta jakaś 

decyzja w tej kwestii, pan dyrektor oznajmił, że nie widzi innego wyjścia jak tzw. 
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skuwanie podłogi”. Dopowiedział, że podobna sytuacja miała miejsce w szpitalu w 

Pile gdzie oddano całość zrobionych podłoży, jednakże po jakimś czasie trzeba było 

od nowa wszystko remontować. 

 

Pan Prezes dodał ponadto, że zamówienie drzwi, spełniających odpowiednie 

standardy, również nie jest takie proste, gdyż wymaga to czasu ok. 4 tygodni.  

 

Pan Przewodniczący zapytał czy wszystkie pomieszczenia, które zostały zatwierdzone 

w harmonogramie prac inwestycyjnym zostaną wykonane w bieżącym roku. tj. 

Budynek 1A – kondygnacja -1 

  - kondygnacja 0 

  - kondygnacja 1 

  - kondygnacja 2 

  - kondygnacja 3 

 

Pan dyrektor Michał Okła odpowiedział, że zaplanowane inwestycje w tym roku 

zostaną zakończone. 

Następnie pan dyrektor wspomniał o uruchomieniu  nowych oddziałów w przyszłym 

roku tj.  geriatrycznego, rehabilitacyjnego leczącego przede wszystkim rolników oraz 

Zakładu Opieki Leczniczej, gdzie m.in. tylko dzięki temu, szpital może ubiegać się o 

poszerzenie kontraktu z NFZ na przyszły rok. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Janusz Długosz pytając pana dyrektora o koszty 

inwestycji. 

 

Pan dyrektor odpowiedział, że są to olbrzymie koszty, dodał że samo  wykonanie prac  

to kwota ok. 36 tyś. zł, materiały 200 tyś. zł. 

 

Pan Przewodniczący ponownie poruszył temat dotyczący trudności  

w przeprowadzaniu inwestycji. 

 

Pan dyrektor Michał Okła  odpowiedział, że przede wszystkim, dużo czasu zajmują 

uzgodnienia z przedstawicielami projektów  gdyż, jak dodał, nie opiera się tylko na 
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jednym projekcie, tylko poszukiwane są wszelkie i różne wizje oraz rozwiązania, pan 

dyrektor dodał, że projektanci muszą znaleźć najlepsze rozwiązania i udogodnienia 

szczególne dla pacjenta. 

Ponadto pan Michał Okła oficjalnie zaprosił Komisję Rewizyjna pod koniec miesiąca 

sierpnia br. na ponowną wizytację  kontrolną w szpitalu, dotyczącą prac adaptacyjnych 

w określonych pomieszczeniach. 

 

Pan Przewodniczący realizując główny punkt porządku obrad poprosił przedstawicieli 

Twoje Zdrowie – „Lekarze specjaliści” sp. z o.o.,  panią Barbarę Jakubowską oraz 

pana Michała Okłę - Dyrektora Szpitala Twoje Zdrowie w Opatowie o zaprowadzenie 

komisji do pomieszczeń na poszczególnych poziomach celem skontrolowania 

przeprowadzanych prac budowlanych. 

Następnie Komisja Rewizyjna udała się na teren budynku szpitala, zapoznając się  

z pracami poczynionymi na chwilę obecną. Szczególną uwagę zwrócono na blok 

operacyjny. Wyjaśnień i odpowiedzi na pytania udzielali pan Tomasz Zybała – 

kierownik robót budowlanych na terenie szpitala, pani Barbara Jakubowska – główny 

analityk finansowy w szpitalu w Opatowie oraz pan Michał Okła – dyrektor szpitala. 

W czasie trwania wizytacji odbywały się prace budowlane. 

 

Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag, ani zastrzeżeń do prowadzonych robót.  

Ponadto członkowie komisji stwierdzili, iż obecne prace adaptacyjne są  realizowane 

przez GOV – INVEST  sp. z o.o. wraz z firmą Climamedic sp. z o.o. sp.k. 

Jak oznajmił pan Michał Okła do końca 2013 roku Budynek 1A czyli cały Nowy 

Budynek Szpitala ma zostać dokończony.  

Komisja  Rewizyjna w szczególności wzięła pod uwagę bloki operacyjne, które w 

pierwszej kolejności mają zostać uruchomione, co niewątpliwie pozwoli na 

zwiększenie standardu wykonywanych usług medycznych wobec przyszłych 

pacjentów. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania lub uwagi. 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego poinformował o przejściu do kolejnego punktu 

posiedzenia. 
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Kolejny etap posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbył się w Starostwie Powiatowym  

w Opatowie. 

W dalszym etapie posiedzenia komisji uczestniczyło 4 członków na ogólna liczbę 5. 

Nieobecni – 1 osoba (pan Zbigniew Zięba). 

 

3. Omówienie i opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2013 – 2016. 

Głos zabrała pani Alicja Duda – Główna Księgowa w Starostwie Powiatowym w 

Opatowie, która omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2013 – 

2016. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania lub uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 

Nikt nie zabrał głosu. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały. 

Projekt uchwały Rady Powiatu został pozytywnie jednogłośnie, zaopiniowany.  

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5.  

 

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

  

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 2013 

 rok. 

Ponownie głos zabrała pani Alicja Duda – Główna Księgowa w Starostwie 

Powiatowym w Opatowie, która omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu w Opatowie na 2013 rok. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania lub uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 

Nikt nie zabrał głosu. 
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W wyniku braku pytań Przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały. 

Projekt uchwały Rady Powiatu został pozytywnie jednogłośnie, zaopiniowany.  

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5.  

 

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

c) wyrażenia zgody na zmianę załącznika do umowy dzierżawy Szpitala 

Powiatowego w Opatowie. 

 Głos zabrała pani Ewelina Płatek – Kosior – obsługa prawna Starostwa Powiatowego 

 w Opatowie, która poinformowała, iż w  dniu 23 kwietnia 2013 roku Spółka „Twoje 

 Zdrowie” - Lekarze Specjaliści z siedzibą w Katowicach zwróciła się do Rady 

 Powiatu w Opatowie o wyrażenie zgody na zmianę harmonogramu wykonania prac, 

 stanowiącego załącznik Nr 5 do umowy dzierżawy z dnia 10 sierpnia 2011 r., Nr 

 G.II.6845.27.2011P.  Zaproponowano we  wniosku, aby w rok II były wykonane 

 następujące prace: Budynek 1 A: (-I ) Piętro; Parter; (I) Piętro; (II) Piętro i (III) 

 Piętro. W pozostałym zakresie,  harmonogram nie uległ  by zmianie. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania, lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

 

Głos zabrał pan Wojciech Zdyb mówiąc, iż dzierżawca szpitala nie wywiązał się  

z wcześniejszego harmonogramu prac a tymczasem proponowana jest zmiana już 

kolejnego. 

 

Pani mecenas odpowiedziała , że obecnie dzierżawca dostosował projekt budowlany 

do planowych przedsięwzięć i od maja br. rozpoczęły się prace adaptacyjne  na 

szpitalu co oznacza, że dane przedsięwzięcie nie stoi w miejscu a do końca 2013 roku 

prace mają zostać zakończone  na prawie całej części Nowego Budynku Szpitala. 

 

Pan Wojciech Zdyb oznajmił, że to nie zmienia faktu, iż z wcześniejszego 

harmonogramu dzierżawca się nie wywiązał.  
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Następnie pan Przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały. 

Projekt uchwały Rady Powiatu został pozytywnie zaopiniowany.  

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5.  

„za” – 3 głosy, „wstrzymało się” – 1 głos (  pan Wojciech  Zdyb) 

 „przeciw” – 0 głosów. 

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

d) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu. 

Głos zabrał pan Zbigniew Osuch – Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem, który 

omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania lub uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 

Nikt nie zabrał głosu. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały. 

Projekt uchwały Rady Powiatu został pozytywnie jednogłośnie, zaopiniowany.  

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5.  

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

e) przystąpienia do projektu pod nazwą „Bezpośrednie wsparcie rozwoju szkół 

 poprzez wdrożenie zmodernizowanego systemu doskonalenia nauczycieli  

 powiatu opatowskiego” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki – 

 Priorytetu III Wysoka jakość systemu oświaty, Działanie 3.5 Kompleksowe 

 wspomaganie rozwoju szkół. 

 Głos zabrał pan Jarosław Basak – Kierownik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu, 

 który poinformował, że Program Operacyjny Kapitał Ludzki zawiera Priorytet III – 

 wysoką jakość systemu oświaty, która obejmuje swoim działaniem między 
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 innymi podniesienie jakości systemu kształcenia i doskonalenia nauczycieli. Projekt 

 kierowany jest do powiatów, które wsparciem mogą objąć szkoły i przedszkola  

 z terenu powiatu po spełnieniu kryteriów dostępu zawartych w dokumentach 

 planistycznych konkursu.  

 Przystąpienie Powiatu Opatowskiego do realizacji projektu konkursowego w ramach  

 Działania 3.5 przyczyni się do poprawy jakości systemu doskonalenia nauczycieli, 

 spójnego z rozwojem szkół i placówek oświatowych, kontynuował pan kierownik. 

 Reforma programowa w oświacie, jak też wykorzystywanie nowoczesnych technologii  

 informacyjnych w nauczaniu stawia przed szkołami i przedszkolami bardzo ważne 

 zadanie, które ma polegać na poprawie jakości systemu doskonalenia nauczycieli, stąd 

 i potrzeba realizacji projektu. Główne założenia projektu, jak dodał pan kierownik to 

 przede wszystkim prowadzenie szkoleń dla nauczycieli w ich macierzystych 

 szkołach w oparciu o wybrane przez poszczególne szkoły i przedszkola ofert 

 doskonalenia, jak też utworzenie i  moderowanie lokalnych, powiatowych sieci 

 współpracy i samokształcenia, w celu zapewnienia wspólnego rozwiązania 

 problemów i wymiany doświadczeń. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

Nikt nie zabrał głosu. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały. 

Projekt uchwały Rady Powiatu został pozytywnie jednogłośnie, zaopiniowany.  

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5.  

 

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

f) wyrażenia zgody oraz udzielenie upoważnienia na objęcie udziałów w 

 podwyższonym kapitale TOP MEDICUS spółki z ograniczoną 

 odpowiedzialnością. 

 Głos zabrała pani Joanna Szwagierczak Prezes Zarządu  – TOP MEDICUS sp. z o.o.  
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 Pani Prezes przedstawiła informację z działalności spółki za okres od 01-09-2011r 

 – 31-12-2012r (cały rok obrotowy spółki). 

 Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący następnie  zapytał, czy ktoś ma pytania lub uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 

Nikt nie zabrał głosu. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały. 

Projekt uchwały Rady Powiatu został pozytywnie jednogłośnie, zaopiniowany.  

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5.  

 

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

g) rozpatrzenia skargi na działalność kierownika i pracowników Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie. 

O zabranie głosu została poproszona pani Julia Mirecka – Kierownik PCPR  

w Opatowie, która poinformowała, że do Starostwa Powiatowego w Opatowie, za 

pośrednictwem Najwyższej Izby Kontroli Delegatura w Kielcach, wpłynęła w dniu 2 

lipca 2013 r. skarga Pana Mirosłwa G. na działania kierownika i pracowników 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie.  Pani kierownik oznajmiła, że 

zgodnie z art. 229 pkt 4 kpa skargę na jednostkę organizacyjną powiatu rozpatruje 

Rada Powiatu.  

Skarga dotyczyła nieprawidłowości przy przydzielaniu i zarządzaniu środkami  

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, w zadaniu 

likwidacji barier architektonicznych w komunikowaniu się i technicznym, oraz 

zadania turnusu rehabilitacyjnego.  

Aby prawidłowo ocenić zasadność skargi złożonej przez Pana Mirosława G. podjęto 

następujące czynności mające na celu sprawdzenie zarzutów odnośnie działalności 

oraz wykonywania zadań przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie. 

 

Pan Przewodniczy zapytał, czy są jakieś pytania do pani kierownik. 
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Protokół Nr 24.2013 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 10 lipca 2013 r. 

 

 

Głos zabrał pan Wojciech Zdyb, który powiedział, że zgodnie z kpa jeżeli przepisy 

szczególne nie określają inaczej Komisja Rewizyjna analizuje skargę przed 

rozpatrzeniem jej przez Radę Powiatu. 

 

Głos zabrała pani Ewa Masternak – Kierownik Wydziału Organizacji i Nadzoru, która 

oznajmiła, że sprawa pana Mirosława G, jest znana pracownikom Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie i dlatego m.in. jest na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji omawiana w celu wniesienia uwag bądź zastrzeżeń. Pani 

Kierownik powiedziała, że wszelkie materiały dotyczące tej sprawy są do wglądu jak  

i dofinansowanie zadań dla osoby niepełnosprawnej Mirosława G, które stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący następnie  zapytał, czy ktoś ma jeszcze  pytania lub uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 

Nikt nie zabrał głosu. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały. 

Projekt uchwały Rady Powiatu został pozytywnie jednogłośnie, zaopiniowany.  

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5.  

 

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6)  Sprawy organizacyjne. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy w bieżącym punkcie ktoś ma pytania lub uwagi.  

Nikt nie zabrał głosu wobec czego poinformował o przejściu do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
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Protokół Nr 24.2013 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 10 lipca 2013 r. 

 

 

Ad. 7) Zamknięcie posiedzenia. 

 Pan Przewodniczący podziękował zebranym za przybycie oraz udział w obradach, 

 wypowiedział formułę „zamykam posiedzenie komisji”. 

 Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Protokołowała:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

    Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

mgr Milena Gatkowska         

      Jacek Dwojak 

 

 


